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Abstract (en)
[origin: US2016098013A1] Watch bezel for a musical watch, directly carrying a gong or forming a gong, this watch bezel including a toroid receiving
a watch crystal, and a thin lug perpendicular to the plane of the toroid including an internal thread for securing to a structure, a case of the musical
watch includes a case middle and carries this watch bezel indirectly bearing on a main surface of the case middle with a first O-ring sealing gasket,
the case middle and the watch bezel are held securely to each other in a position where, in the free state of the watch bezel and with no excess
pressure, the watch bezel is at a distance from the main surface having a value corresponding to a predetermined and non-zero play.

Abstract (fr)
Lunette (1) pour montre musicale (100). Ladite lunette (1) porte directement un timbre (6) ou constitue un timbre (6). Ladite lunette (1) comporte un
tore (18) recevant une glace de montre (2), et une patte (11) fine perpendiculaire au plan dudit tore (18) comportant des moyens de fixation (17) à
une structure. Boîte (10) comportant une carrure (4). Ladite boîte (10) porte une telle lunette (1) en appui indirect sur une surface principale (40) de
ladite carrure (4) par l'intermédiaire d'un premier joint torique d'étanchéité (51), ladite carrure (4) et ladite lunette (1) sont maintenues solidairement
dans une position où, à l'état libre de ladite lunette (1) en l'absence de surpression, ladite lunette (1) est distante de ladite surface principale (40)
d'une valeur correspondant à un jeu (J) prédéterminé et non nul. Montre (100) comportant une telle boîte (10).
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